

GREENWOOD INTERNATIONAL SCHOOL

مدرسة جرين وود انترناشيونال

Ref: #E03-23
04/10/2023

Dear Parents of Students in G 5,

We would like to inform you that we will be taking the students of **Grade 5** on an educational trip to **Sharjah Archeology Museum**, as an extension to their learning in **Moral education** as per the following table:

	Grade	Date
1	5E	9/10/2023
2	5F	10/10/2023
3	5A	11/10/2023
	5B	12/10/2023

If you would like your child to participate, please sign the acknowledgement slip below and send it along with **the amount of 30 AED** (Transportation and VAT) in a sealed envelope with the student's name written on it to the class teacher by **Friday, 6th of October 2023**.

Note:

- Fees are non-refundable.
- Students will leave at **08:30 am** and come back to school at **12:00 pm**
- Students who are participating in the trip should bring an adequate healthy meal and a bottle of water along with them, as they will have their breakfast at school before heading to **Sharjah Archeology Museum**.
- Bringing money is strictly **NOT** allowed.
- All students need to wear PE uniforms during the trip.
- Participation is optional.
- The dismissal time for the students heading to their homes will be the **regular dismissal time**.
- Students who will not participate must attend school (**attendance is compulsory**).

Kind Regards,
Elementary section



Acknowledgement Slip for letter with Ref: #E03-23, Dated 04/10/2023.

Sharjah Archeology Museum trip

I, parent of _____ in Grade _____

- Allow my child to go to **Sharjah Archeology Museum** and I have enclosed **30 AED**.
- Do Not allow my child to go to **Sharjah Archeology Museum**.

Parent's name: _____ Mobile: _____

Parent's Signature: _____ Emergency No: _____

Vision: To develop leaders in all walks of life through quality learning and teaching.
Mission: An eco-friendly, learner-centric institution of excellence dedicated to developing global citizens equipped with knowledge, moral values, cultural understanding, and devotion to tolerance who will lead at the national and international stage.

+971 4 2888 000
+971 4 2888 444
info@greenwood.sch.ae
P.O.Box 79595, Dubai U.A.E.

GREENWOOD INTERNATIONAL SCHOOL

مدرسة جرين وود إنترناشيونال

السادة أولياء أمور طلاب الصف الخامس الكرام،

نود أن نحيطكم علمًا بأن المدرسة ستقوم باصطحاب طلاب وطالبات الصف الخامس الابتدائي في رحلة تعليمية إلى متحف الشارقة للآثار وذلك تعزيزًا لمادة التربية الأخلاقية، وفق الجدول التالي:

تاريخ الرحلة	الصف	
2023/10/09	الصف الخامس (E)	1
2023/10/10	الصف الخامس (F)	2
2023/10/11	الصف الخامس (A)	3
2023/10/12	الصف الخامس (B)	4

إذا رغبتُم بأن يشارك طفلكم في هذه الرحلة، الرجاء توقيع إقرار الموافقة أدناه وإرساله مع مبلغ 30 درهمًا (المواصلات وضريبة القيمة المضافة) في ظرف عليه اسم الطالب معنون إلى معلمة الصف بموعد أقصاه يوم الجمعة الموافق 2023/10/06.

ملاحظات:

- الرسوم المدفوعة غير قابلة للاسترجاع.
- ستغادر باصات الرحلة المدرسة الساعة 08:30 صباحًا في حين أن العودة إلى المدرسة ستكون الساعة 12:00 ظهرًا.
- يتوجب على الطلاب المشاركين في الرحلة إحضار وجبة طعام صحية بالإضافة إلى قارورة مياه للشرب، حيث أنهم سيتناولون وجبة الإفطار في المدرسة قبل الإنطلاق.
- يمنع على الطلبة احضار أي مبالغ مالية نقدًا.
- الحضور بملابس الرياضة يوم الرحلة.
- المشاركة في الرحلة (اختيارية).
- وقت انصراف الطلبة لمنزلهم سيكون وقت انصراف الطلاب المعتاد.
- الحضور والدوام المدرسي اجباري للطلبة غير المشاركين في الرحلة.

مع التحية



قسم المرحلة الابتدائية

إقرار موافقة على الرسالة بمرجع Ref:#E03-23 بتاريخ 2023/10/04

" رحلة إلى متحف الشارقة للآثار "

أنا، ولي أمر الطالب/ة: _____ في الصف _____

أسمح لابني/ ابنتي بالذهاب في الرحلة المدرسية إلى " متحف الشارقة للآثار "، مرفقًا مبلغ 30 درهمًا.

لا أسمح لابني/ ابنتي بالذهاب في الرحلة المدرسية إلى " متحف الشارقة للآثار ".

اسم ولي الأمر: _____ المتحرك: _____

توقيع ولي الأمر: _____ رقم الطوارئ: _____